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Diferents canvis substancials que han marcat les nostres vides durant 

Des del començament de la pandèmia provocada pel COVID-19, 
les nostres vides han sofert una sèrie de canvis que, de mica 
en mica, hem anat normalitzant per tal de continuar amb el 
nostre dia a dia.

Estat d’alarma, confinament, mesures de seguretat, 
restriccions, aïllament, manca d’interacció social, teletreball, 
manca i/o canvis d’activitats i d’oci en el temps de lleure, etc. 
Hem regularitzat una sèrie d’aspectes ja quotidians al mateix 
temps que hem hagut d’aprendre a conviure amb l’ombra del 
contagi i de la mort, que enumerem per xifres, com si d’una 
guerra es tractés.

Amb aquest breu monogràfic, des de L’Alzina volem retre 
homenatge a totes les víctimes que ha deixat pel camí la 
maleïda pandèmia, d’una banda, i a l’esforç de tots els sanitaris, 
treballadors essencials, ens i administracions que han treballat 
i treballen per a sortir d’aquest malson el més aviat possible, 
d’altra banda.

L’inici
La vida de tots els ciutadans i ciutadanes va canviar 
completament entre el 10 i 14 de març de 2020, i que 
actualment perdura d’una manera «normalitzada», per diverses 
decisions governamentals arran de la pandèmia provocada 
pel Coronavirus SARS-CoV-2, comunament conegut com a 
COVID-19. Veiem una breu cronologia:

• 10 de març. La Federació Espanyola de Patinatge suspèn els 
partits de les competicions de la Copa del Rei, la Copa de 
la Reina i els campionats dels Grups-Xou, programats per 
als dies 19 i 22 de març, a la Corunya, després de la decisió 
del govern central de jugar tots els partits d’àmbit estatal i 
internacional a porta tancada.

• 11 de març. la Federació Catalana de Futbol i la Federació 
Catalana de Bàsquet, seguint les recomanacions de la 
Generalitat de Catalunya. Suspenen qualsevol activitat 
federativa a partir del dijous 12 de març i amb una vigència 
de 15 dies. Posteriorment, en atenció a les noves directrius 
i mesures aplicades pel Govern de la Generalitat sobre el 
Coronavirus, a partir de l’activació de la fase d’alerta del Pla 
de Protecció Civil de Catalunya [PROCICAT], l’Ajuntament 
de Palau-solità i Plegamans suspèn totes les activitats i 
esdeveniments col·lectius organitzats pel consistori. A més, 
els esdeveniments esportius es faran a porta tancada, sense 
públic.

• 12 de març. L’Ajuntament convoca un Comitè de Seguretat i 
Salut, format per l’alcalde Oriol Lozano, el regidor de Salut 
Jordi Pujol, la regidora de Seguretat Ciutadana, Eva Soler 
i tècnics i responsables de diferents departaments del 
consistori com Salut, Recursos Humans, Riscos Laborals, 
membres del comitè d’empresa i el gerent; on s’aprova el 
tancament de l’Espai Can Cortés, el Centre cívic, l’Edifici del 
Castell, l’Aula oberta, l’Espai Jove l’Escorxador, Urbanisme, 
Teatre i equipaments esportius.

• 13 de març. L’Ajuntament anul·la totes les jornades portes 
obertes als centres educatius, i suspèn l’atenció presencial 
a les oficines de l’Organisme de Gestió Tributària [ORGT]; i al 
mercat setmanal, només muntaran les parades de producte 
fresc i ho faran a la pista coberta de manera excepcional. A 
més, Caldes tanca la biblioteca per ordre de la Diputació.

• 14 de març. Arran de la nova resolució de la Generalitat, 
L’Ajuntament decreta tancar gimnasos i altres instal·lacions 
esportives públiques i privades, tots els espectacles públics, 
concerts, bars, cafeteries, restaurants i altres establiments 
de restauració, i tots els parcs infantils, l’Hostal del Fum i la 
pista d’Skate Parc.

Hores més tard, amb 7.700 casos confirmats i 300 decessos, 
el President Pedro Sánchez agafa tot el control del país, 
declarant l’estat d’alarma, limitant la llibertat de moviments, 
de manera individual, a partir del dilluns 16 de març, a les 8 
del matí, de la manera següent:

• Per adquirir aliments, productes farmacèutics i de primera 
necessitat; per assistir a centres, serveis i establiments 
sanitaris; per desplaçar-se al centre de treball o a la 
residència habitual; per a l’assistència o cura de gent gran, 
menors, depenents o persones especialment vulnerables; 
per dirigir-se a entitats financeres i d’assegurances;i per 
passejar les mascotes; per carregar el dipòsit de benzina 
del vehicle.

• El ministeri de l’Interior podrà acordar el tancament de 
carreteres o algun tram per motius de salut pública o 
seguretat. Els aeroports, per tant, queden oberts. Totes 
les cafeteries i restaurants, quedaran tancades al públic, 
tot i que podran fer lliuraments a domicili.

• Només obriran comerços de primera necessitat, quedant 
suspesa tota activitat comercial minorista a excepció dels 
comerços d’alimentació i productes de primera necessitat, 
productes farmacèutics, mèdics, òptiques, productes 
ortopèdics, higiènics, premsa, combustibles, estancs, 
equips tecnològics i de telecomunicacions, tintoreries, 
perruqueries i comerç per internet.

• A més, tanquen instal·lacions culturals, esportives, així 
com desfilades, revetlles i festes populars. L’assistència 
als llocs de culte i a les cerimònies civils i religioses, 
incloent les fúnebres, queda condicionada a la necessitat 
de mantenir un metre de distància com a mínim entre els 
assistents.

 Estat de l’Avinguda Catalunya durant el confinament inicial.
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el primer any de la pandèmia provocada pel coronavirus COVID-19 

A partir d’aquí, el «caos»: el que inicialment s’havia plantejat 
per a 15 dies va esdevenir en dos llargs mesos de confinament 
estricte que mica en mica es va anar regularitzant fins al 
plantejament de la primera «desescalada», un conjunt de 
mesures per a minoritzar gradualment el nivell de restriccions 
a partir del mes de maig.

Segona, tercera, i... quarta onada
Posteriorment al pic de la primera onada, va començar la 
planificació de la desescalada de les restriccions fins a obtenir 
el que s’anomenaria la «nova normalitat». 

Fase 0, a partir del 2 de maig, per a passejar i fer esport 
en franges horàries, obertura de perruqueries i llibreries 
—marcades des d’aquest moment com a serveis essencials—, 
bars i restaurants amb servei a domicili... 

Fase 1, prevista per a l’11 de maig i que finalment es va produir 
el dia 25.

Fase 2, prevista per al 25 de maig i que finalment va ser el 
8 de juny.

Fase 3, inicialment per al 8 de juny , postposada finalment 
15 dies més. 

I la Fase 4, que realment va començar el 6 de juliol, amb la «nova 
normalitat», on ja podíem fer pràcticament una vida normal. Es 
van reobrir els equipaments municipals i es va començar a forjar 
el que seria una festa major diferent; al setembre van tornar les 
competicions oficials, nens i nenes van tornar a escola... però 
entre els últims dies de setembre i els primers d’octubre, la 
corba de contagis va tornar a pujar, esdevenint el que seria la 
«segona onada»: a partir del 29 d’octubre, noves restriccions, 
confinament nocturn, tancament de bars i restaurants...

Un mes després, la corba de contagis començava a baixar i el 
govern va començar a flexibilitzar les restriccions, en una nova 
desescalada a les portes del període nadalenc i programada per 
a «salvar el Nadal», amb una reobertura de les terrasses dels 
bars, mobilitat, activitats culturals, etc.

Però, com era d’esperar, la permissibilitat de moviment, 
comerç, interacció social durant el pont de la Puríssima, va 
provocar que, sense haver finalitzat el control de la segona 
onada, comencés la «tercera onada», tornant a augmentar i 
reforçar les restriccions i horaris. Això sí, aquesta vegada amb 
l’esperança posada en les properes vacunacions, programades 
a partir del 27 de desembre.

Següent pas, salvar la Setmana Santa... Sant Tornem-hi! Sense 
fer net de la tercera onada, la mobilitat permesa en aquests 
dies, juntament amb el retràs amb les vacunacions, ens han 
arrossegat, com era d’esperar, a l’inici de la «quarta onada», on 
som actualment.

La crisi social, econòmica i sanitària
La situació pandèmica al llarg d’aquests 13 mesos ha provocat 
una enorme crisi, tant social, com econòmica i sanitària.

Des del punt de vista «social», hem passat de tenir plena 
llibertat de moviment i interacció social, és a dir, vida normal 
en comunitat, a tenir molt poca vida social, en un principi, 
que posteriorment s’ha anat ampliant mica en mica, però a 
distància. Aquest fet ha provocat l’augment dels quadres de 
depressió, ansietat, malestar, solitud, etc. I encara sort de les 
noves tecnologies, que ens han ajudat a que aquest aïllament 
no hagi estat tant dur.

A l’àmbit «econòmic», la davallada ha estat colossal: tancament 
d’empreses, comerços i autònoms, augment de l’atur, 
contractes precaris, ERTOs, disminució dels ingressos, etc. 
El PIB a Catalunya va caure un 11,4% durant 2020, i l’activitat 
industrial va caure un 9% al mateix període.

Pel que fa a la crisi «sanitària», col·lapse dels hospitals, 
principalment en els serveis d’UCI, endarreriment dels serveis 
quirúrgics i sanitaris en la programació habitual, dificultat 
per a accedir a l’atenció primària, etc. Òbviament, el primer 
és controlar i tractar els casos de covid, conjuntament amb la 
gestió del nombre de vacunacions.

Algunes xifres
Les xifres que ens està deixant aquesta pandèmia són 
esgarrifoses. A tot el món, les darreres xifres són de 
134.902.526 casos confirmats i 2.920.662 morts. Del total de 
casos, 108.576.482 ja es consideren guarits —font: Vilaweb—. 

Els països amb el nombre més elevat: als Estats Units, 31.729.532 
casos i 573.988 morts; al Brasil, 13.286.324 i 345.287 morts; 
a l’Índia, 13.189.100 casos i 168.356 morts; a França, 4.939.258 
casos i 98.065 morts; a Rússia, 4.623.984 casos i 102.247 morts.

A l’estat espanyol hi ha 3.347.512 casos i 76.328 morts, mentre 
que a Catalunya, amb 2.072 casos nous aquest últim cap de 
setmana i 24 noves defuncions, fan un total de 567.084 contagis 
i 21.482 morts. El nombre de catalans i catalanes vacunats és, a 
dia d’avui, de 1.235.490 vacunats.

Pel que fa al nostre municipi, 843 casos positius al llarg d’aquests 
13 mesos i algunes defuncions. Del nombre de vacunacions, 
segons les últimes xifres comunicades per per l’alcalde, Oriol 
Lozano, al «Facebook Live» del 24 de març, 1.115 vacunats amb 
la primera dosi i 546 amb la segona.

 Homenatge a les víctimes de la Covid-19 fet a «Resindencial Palau».



4 tema del mes | un any de pandèmia

Ajuts econòmics
Des dels primers mesos de la pandèmia, l’estat central, com la 
Generalitat i les administracions locals, han estan fent un gran 
esforç per a oferir a la ciutadania suport, ajuts i subvencions 
per tal de pal·liar la situació econòmica que vivim actualment, 
malgrat que part de la població pensa que són insuficients i mal 
gestionades.

Al nostre municipi, l’Ajuntament va començar a aplicar 
algunes mesures per poder ajudar als vilatans i vilatanes, des 
de la reducció de taxes en període d’inactivitat, passant per 
l’ajut social, els microcrèdits, modificacions de crèdits de les 
partides pressupostàries per a atorgar subvencions als sectors 
professionals més afectats, incloent la consolidació del «Pacte 
de poble», destinant 306.000 euros per a ajuts.

Paral·lelament, l’Ajuntament, l’Associació de Comerciants, i 
diverses entitats sense ànim de lucre, com Dones per les Dones 
o Colze a Colze, Protecció Civil, Policia Local, etc. han realitzat 
campanyes per al foment del comerç local, controls de les 
mesures de seguretat, desinfeccions dels locals essencials 
oberts, entre d’altres coses per fer-nos la vida més fàcil i segura; 
s’ha donat veu al jovent i als més grans a traves de petits vídeos 
explicant les seves vivències durant la covid.

El canvi d’hàbits
Com a conseqüència d’aquest any de pandèmia, els nostres 
hàbits quotidians han sofert alguns canvis importants. La 
mascareta, el gel hidroalcohòlic, la neteja de mans i la distància 
de seguretat s’han convertit en eines indispensables en el 
nostre dia a dia.

Inicialment va ser caòtic: les farmàcies, supermercats i altres 
establiments no disposaven de mascaretes, ni de guants, 
ni d’alcohol, ni de gel hidroalcohòlic, fet que va provocar que 
utilitzéssim mocadors i bufandes per poder sortir a fer les 
compres bàsiques.

A la vila, un grup de voluntaris i voluntàries es van oferir per a 
cosir mascaretes durant el confinament.

Vida social i professional a través de la tecnologia: xarxes 
socials, plataformes de videoconferència, el teletreball, etc. 
utilitats que, d’alguna manera han vingut per a quedar-s’hi.

També la compra online ha pujat considerablement en tots els 
sectors, principalment els complements, l’oci i l’alimentació. 
D’una banda, això ens ha ajudat a controlar la interacció social, 
encara que, d’altra, ha perjudicat molt el nostre comerç local i 
de proximitat.

L’esperança posada en les vacunes
Tot just abans del Nadal, començàvem a tenir bones notícies 
respecte de les vacunes: a partir del 27 de desembre s’hauria 
de posar en marxa el pla de vacunacions amb l’esperança 
que al llarg d’aquest 2021, aquesta pandèmia quedi totalment 
controlada, que no anul·lada, però que ens permetrà fer o tenir 

una vida més normal. Com acaba passant en altres temes, 
la planificació és una cosa, però la realitat és una altra ben 
diferent. Si inicialment s’havia estipulat que al juliol, el 70% de la 
població estigués vacunada, a dia d’avui, a Catalunya tenim poc 
més d’un milió de vacunats, el que equival al 16% dels catalans 
i catalanes. El factor principal d’aquest endarreriment és la 
falta de subministrament de les dosis per part dels laboratoris 
i farmacèutiques, Pfizer i Astrazeneca, principalment. Ara ens 
vindrà la vacuna de Janssen i, a la tardor, està prevista la vacuna 
«nacional». Com a punt positiu dir que, malgrat només el 16% 
de la població catalana vacunada, aquest fet ha evitat un 60% 
de morts per covid,segons ha explicat la investigadora del grup 
Biocomsc, Clara Prats —font: Ara.cat—.

Reflexió: hi ha llum al final del túnel?
En aquesta cursa de llarg recorregut des de l’inici de la 
pandèmia, tots els països han invertit temps i diners en trobar 
la vacuna que ens permetés viure i conviure amb el coronavirus 
i, si no eliminar-lo, sí poder tractar-lo com si fós un virus més, 
similar a la grip comuna.

Però, d’una banda, farmacèutiques i laboratoris investigant, 
fabricant i distribuint el vaccí. D’altra banda, la feble línia que fa 
el balanç entre la salut i l’economia, obrint i tancant l’aixeta de 
les mesures i restriccions estan provocant que les previsions 
s’allarguin indefinidament.

Oficialment, l’estat d’alarma finalitza el proper 9 de maig. La 
situació actual indica que s’ha de prorrogar, indiscutiblement. 
Ara bé, com i què es farà en l’actual situació econòmica i 
sanitària?

No deu ser gens fàcil gestionar tot aquest conglomerat. El que 
sí és cert que la població està cansada de veure interessos 
globals en tot aquest entramat i demana respostes clares a la 
situació i començar a veure realment la llum al final del túnel.

 El centre de la vila durant el confinament nocturn.

JMP 00·00·2021 | Font: X

«...l’estat d’alarma finalitza el proper 9 de maig. Com i què es farà en 
l’actual situació econòmica i sanitària? Hi ha llum al final del túnel?...» [continuació]
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ciudadanospalau@gmail.com 

Andrés Martínez  670 335 725
Juan Martínez  687 845 857

Cs_Palau @Cs_Palau CsPalau

Agradecemos cualquier comentario o sugerencia que nos puedan aportar a través de este correo electrónico.
Nuestro compromiso es dar respuesta a cualquier comentario que nos hagan llegar.

DIGNIFICACIÓN DEL MONUMENTO A LAS VÍCTIMAS 
DEL TERRORISMO

El pasado 13 de marzo, La Vanguardia publicó un escrito de un lector 
denunciando el estado de dejadez en que se encuentra el 
monumento a las víctimas del terrorismo de Palau-solità i 
Plegamans.
Desconocido para muchos de nuestros vecinos, el monumento está 
ubicado en el Parc de l’Hostal del Fum, en un espacio abierto en 
forma de plaza en mitad del parque.
Esta escultura, que tiene por nombre "L'aire de la Llibertat", fue 
creada por Jesús Fructuoso Gómez y se aprobó en la legislatura del 
periodo 2003-2007, momento en que gobernaban en coalición CiU, 
ERC y el PP.
Actualmente, está bastante descuidado, escondido detrás de un 
cañizal que lo rodea y que desmerece del motivo por el que fue 
instalado.
Acondicionar el espacio y digni�carlo no requiere esfuerzo 
económico, ya que las brigadas municipales pueden, 
perfectamente, dejarlo en condiciones y a la vista de todos, 
honrando la memoria de aquellos inocentes cuya vida fue sesgada 
por el fanatismo ideológico, reforzando el lugar como punto de 
re�exión y concordia.
Dejamos el enlace de la queja de La Vanguardia para quien quiera 
consultar el escrito, así como imágenes de cómo luía en su 
inauguración, así como su estado actual:
https://www.lavanguardia.com/participacion/cartas/20210313/63741
65/escultura-victimas-terrorismo-oculta-maleza.html

P A L A U - S O L I T À  I  P L E G A M A N S

NOTICIAS OPINIÓN
PLENO MUNICIPAL MARZO 2021

En el pasado pleno municipal se aprobó 
la moción presentada por Cs, de 
posicionamiento contra la violencia en 
general, a raíz de los episodios ocurridos 
en los meses anteriores. La moción contó 
con el apoyo del PSC. Se abstuvo ERC y 
Junts x Cat, mientras que Primàries votó 
en contra.

Nos adherimos a la moción de 
modi�cación de la Ordenanza de 
Civismo correspondiente a la normativa 
sobre elementos publicitarios o 
reivindicativos y, asimismo, también nos 
adherimos a la moción contra el cierre de 
la empresa Bosch, en Lliça d'Amunt.

Por último, nos opusimos a la puesta en 
marcha del nuevo sistema de recogida 
de basuras, por no haber sido 
su�cientemente consensuado con el 
municipio y por el hecho de que una 
parte importante de la población, está en 
desacuerdo con el sistema de recogida 
individual.

PARTICIPACIÓN EN EL ACTO DEL 
DÍA DE ANDALUCÍA 
Nuestro concejal, Juan Martínez, 
correspondió a la invitación del Centro 
Cultural Andaluz el pasado día 28 de 
marzo, como acto de celebración del Día 
de Andalucía. Dicho acto fue retrasado 
un mes a consecuencia de las 
restricciones decretadas en las medidas 
de lucha contra el COVID-19. 

Nuestro concejal, Juan Martínez, con el Presidente del
Centro Cultural, Alfonso González.
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assemblea
PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS  
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El Grup Comarcal d’Esquerra Republicana lamenta que es limiti 
el debat polític al Consell Comarcal del Vallès Occidental. El 
President ha exclòs de l’ordre del dia del Plenari, d’avui dijous 
18 de març, dues mocions presentades pel GC d’Esquerra, una 
en solidaritat amb Pablo Hasél, i l’altra, en suport a l’Amnistia 
per a les persones preses, exiliades i represaliades.

El GC d’Esquerra al Vallès Occidental expressa la més absoluta 
protesta amb la limitació del debat polític i el bloqueig a l’exercici 
de participació política que es produeix al Consell Comarcal del 
Vallès Occidental. I està en total desacord amb l’exclusió de 
l’ordre del dia del Plenari d’avui per part del president, excusant-
se en un informe de Secretaria, de dues mocions presentades 
pel GC d’Esquerra, una en solidaritat amb Pablo Hasél i l’altra 
en suport a l’Amnistia per a les persones preses, exiliades i 
represaliades. 

Limitació de l’expressió política al Consell Comarcal 
El GC d’Esquerra recorda que aquesta no és la primera vegada 
que es limita el dret a la participació política, ja que al ple del 
passat setembre es va impedir debatre la moció d’Esquerra 
per retirar els honors a Joan Carles I i reprovar l’actuació del 
govern espanyol en la seva fugida usant aquesta mateixa 
argumentació. 

El GC d’Esquerra ha tornat a presentar pel procediment 
d’urgència les dues mocions no admeses per aconseguir obrir 
el debat polític al Ple, conscients que és l’única via possible per 
salvar la limitació imposada per la Presidència. Juntament amb 
la defensa de les mocions, Esquerra ha denunciat el bloqueig 
que suposa a l’exercici de participació política restringir l’única 
acció propositiva que disposen els grups fora del govern 
comarcal.

El Consell Comarcal hauria de ser un espai 
autènticament democràtic 
El GC d’Esquerra, sense a entrar a valorar les argumentacions 

jurídiques, remarca la indiscutible incoherència que suposa el fet 
que la mateixa moció es pugui debatre i votar en altres Consells 
Comarcals o municipis però no al plenari del Consell Comarcal 
del Vallès Occidental. I considera especialment flagrant aquesta 
contradicció és en el cas de la moció de suport a Pablo Hasél, ja 
que aquesta sí que es va admetre a tràmit en el Ple Municipal 
de Castellar, on Ignasi Giménez és alcalde, i on ell mateix hi va 
votar a favor. 

El GC d’Esquerra reconeix la responsabilitat última del President 
comarcal, un cop pres en consideració l’informe de secretaria, a 
incorporar o no els punts a l’ordre del dia, però destaca també 
que la inclusió d’aquestes mocions no obliguen a cometre 
cap il·legalitat ni al President ni al Consell Comarcal, i que no 
suposen cap adopció de mesura concreta ni cap conseqüència 
econòmica per la institució. 

Els consellers comarcals d’ERC haurien acceptat, si fos 
necessari, introduir les esmenes formals que hagués indicat la 
Secretaria per tal que els acords no infringeixin cap norma ni 
obliguin el Consell Comarcal a fer-ho. Però no estan disposats a 
permetre que es limiti la possibilitat de sotmetre al Plenari les 
propostes que consideri oportunes i estudiarà les vies legals 
disponibles per recórrer aquesta decisió. 

Mocions del Ple de març 
Finalment les mocions no incloses en l’ordre del dia, han estat 
admeses a debat per urgència, i aprovades tot i els vots en 
contra del partit socialista,Ciutadans iPP. 

En aquest Ple també s’ha aprovat una tercera moció del Grup 
Comarcal d’Esquerra per la que el Consell Comarcal del Vallès 
Occidental demanarà que resolgui la caducitat de l’estudi 
d’avaluació ambiental del Quart Cinturó i la impossibilitat de 
prorrogar aquest tràmit preceptiu faria que tot el projecte torni 
al tràmit inicial.

Es limita el debat polític al CCVOC...

Grup Comarcal d’Esquerra al Vallès Occidental 18·03·2021

S'aprova per unanimitat no prohibir ni sancionar per penjar pancartes

Celebrem que en el passat ple del 25/03/2021 s’aprovés per 
unanimitat la moció de Primàries sobre la modificació de 
l’Ordenança Cívica Local, a la que es van adherir tant el PSC 
com Cs, on es reconeixia com a positives, les recomanacions 
del Síndic de Greuges arran de la nostra queixa per tal d’evitar 
que la imprecisió de l’ordenança pugui donar peu a prohibir y 
sancionar ningú per penjar una pancarta.

Segons el regidor Jordi Plaza, ells la han votat a favor perquè 
ja pensaven modificar les ordenances i aquesta observació del 
Síndic seria una més de las que ells ja tenen previst modificar 

a partir de Setembre. Ara només ens cal saber com queda la 
nostre sanció, després d’aquest reconeixement unànime, tenint 
en compte que 7 mesos després de que l’Ajuntament ens 
sancionés amb 300 euros per penjar una pancarta, encara no 
ens han contestat les al·legacions i no sabem en quina situació 
legal és troba aquesta sanció, tot i que el sentit comú indica que 
el mes coherent seria l’anul·lació i la notificació del seu arxiu 
definitiu.

AVV Can Cortès 07·04·2021
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Tots els grups municipals en contra del tancament de l'empresa Bosch, 

A banda del rebuig contra el tancament i suport als 
treballadors de l’empresa Bosch, dues noves modificacions de 
crèdit, l’adjudicació de la contractació del servei de recollida de 
residus, els reglaments de prestacions de caràcter social i de 
l’Arxiu Municipal, la modificació d’uns punts de l’Ordenança de 
Civisme, el reconeixement dels drets de les persones «trans», 
al debat del Ple de març.

Aquest passat dijous, 25 de març, va tenir lloc una nova sessió 
plenària telemàtica l’alcalde, Oriol Lozano, va lamentar la 
decisió de la mesa del congrés espanyol de no admetre a tràmit 
la llei de l’amnistia presentada fa una setmana pels grups 
independentistes, i que, ni tan sols s’arribarà a debatre al ple.

Ordre del dia: els punts
#1. L’aprovació de l’acta de la sessió del Ple de data 25 de febrer 
de 2021, aprovat per unanimitat.

#2. L’aprovació inicial del Pla Local d’Habitatge de PsiP, aprovat 
per unanimitat.

El Pla és un document que defineix, per un període de cinc anys, 
les estratègies i propostes des del govern local amb l’objectiu 
de fomentar l’assoliment del dret de la ciutadania a gaudir 
d’una vivenda digna i en condicions assequibles, una vegada fet 
l’anàlisi i la diagnosi de la situació de l’habitatge en el territori. 
Aquest primer Pla d’habitatge te la voluntat d’establir una 
política municipal per abordar la problemàtica de l’habitatge de 
forma transversal, segons va expressar la regidora Freire.

#3. L’aprovació inicial de l’expedient de modificació de crèdit 
núm. 5/2021, aprovat per majoria, amb l’abstenció del PSC.

Aquesta nova modificació fa referència a diverses despeses 
vinculades a partides pressupostàries de l’any anterior pendents 
d’aplicar al pressupost d’enguany. Un total de 292.764,81 euros 
a càrrec del romanent desglossats en 152.367,96 € de despesa 
de personal, 43.606,77 € d’òrgans de govern, 1.816,08 € de 
locomoció personal d’administració general, 91.561 € de serveis 
de recaptació i 3.423 € d’amortitzacions de préstecs a entitats 
financeres.

#4. L’aprovació inicial de l’expedient de modificació de crèdit 
núm. 7/2021, novament aprovat per majoria, amb l’abstenció 
del PSC.

Amb aquesta modificació, les partides existents, juntament amb 
la incorporació de 3 noves partides —concessió administrativa 
del cementiri, dinamització cultural de la Torre Folch i campanya 
del canvi energètic—, s’incrementen en 464.351,73 euros, deixant 
un romanent disponible de 7,5 milions d’euros.

#5. Donar compte de l’informe d’intervenció trimestral respecte 
del pagament de factures del quart trimestre de 2020: 1.178 
pagaments, amb un import total de 2.2078.040 euros, i un 
promig de pagament de 17 dies.

#6. La sol.licitud de bonificació de l’impost sobre construccions, 
instal.lacions i obres liquidat amb motiu de les obres de 
rehabilitació de l’envolupant exterior de la «Casa Agell» 

—exp. 2021/285—, també aprovada per unanimitat. Una 
bonificació de fins al 95% en l’impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres —ICIO— de la Casa Agell.

#7. L’aprovació de l’adjudicació de la contractació del servei 
de recollida de residus sòlids urbans del municipi de PsiP 
—exp. 2020/36-10098—, aprovada per majoria, amb el vot en 
contra de Cs i PSC.

Transcorregut el període d’ofertes per al contracte de la nova 
recollida de residus, s’han fet les valoracions automàtiques i les 
valoracions dels tècnics de l’Ajuntament, amb una única oferta 
presentada, l’empresa «Corporació CLD Servicios Urbanos de 
Tratamiento de Residuos, S. L.», amb una oferta econòmica de 
6.336.799,22 euros —sense IVA—, per sota de l’oferta màxima 
pressupostada.

Al debat, mentre que Primàries va recolzar la proposta de 
l’equip de govern, Cs va argumentar en contra que aquest 
nou sistema és un model imposat que no agrada al veïnat. 
Per la seva banda, el grup PSC-CP, encara que la contractació 
s’ha realitzat de manera correcta, la coherència política de la 
posició del grup és contrària a la del govern. Consideren que hi 
ha dubtes en la gestió del servei i que no veuen viable aquest 
sistema en els habitatges plurifamiliars. Tampoc no s’han 
estudiat models mixtes ni s’ha fet un procés participatiu «real», 
més aviat «quasi impositiu», va acabar argumentar el portaveu 
del grup, Marc Sanabria.

#8. L’aprovació de l’adhesió de l’Ajuntament de PsiP a la 
comissió d’ètica en la contractació pública, aprovada novament 
per unanimitat.

Recordem que la comissió d’ètica en la contractació pública va 
ser creada en base al codi de principis i conductes recomanades 
en gestió pública i aprovada per la Generalitat el 2014 i 
actualitzada el 2017.

#9. L’aprovació de l’addenda del contracte per a la concessió, la 
gestió i l’explotació d’aigua potable al municipi, també aprovada 
per unanimitat.

Segons va explicar Sergi Plaza, quan es va signar la concessió 
amb CASSA, es va acordar fer un fons d’inversió d’1 milió 
d’euros, per a les possibles obres i millores de la xarxa d’aigua 
potable. En l’actualitzat, aquest fons està dipositat en un 
compte de l’Ajuntament que només afecta a tresoreria, i no 
pas al pressupost. Aquest fons s’ha de tornar a la companyia 
al finalitzar la concessió, prevista per a poc més d’un any. La 
decisió del govern ha estat tornar-lo ara, en lloc de esperar-se a 
la finalització de la concessió.

#10. L’aprovació de l’acta relativa a les operacions de delimitació 
entre els termes municipals de Lliçà d’Amunt i Palau-solità i 
Plegamans, també amb aprovació unànime.

Una nova operació de limitació, aquesta vegada amb Lliçà 
d’Amunt, marcada i delimitada per la la Creu de Baduell.

#11. L’aprovació noms de dona per a tres parcs, també favorable 
de forma unànime.
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situada a Lliçà d'Amunt, a l'última sessió plenària de març

Aquest punt és de tràmit per a la formalització de la 
nomenclatura de 3 parcs de la vila amb noms de dones, segons 
l’acord de Ple d’abril de 2019. L’acte públic però, es va realitzar 
el passat 10 de març, aprofitant la commemoració del 8M, Dia 
Internacional de les Dones. El nous noms dels parcs: Enriqueta 
Gallinat —Parc de Can Falguera—, Clara Campoamor—Pla de 
l’Alzina—, i Neus Català —Parc de Can Duran—.

#12. L’aprovació inicial del reglament de les prestacions 
econòmiques de caràcter social de PsiP, novament aprovat per 
unanimitat.

Bàsicament una revisió i renovació dels criteris que ja es 
van aplicar l’any 2018, per l’ajut als més necessitats i menys 
afavorits en les prestacions bàsiques de vida digna.

#13. L’aprovació inicial del reglament de l’Arxiu Municipal de 
PsiP, aprovat per unanimitat.

Segons va indicar la secretària de l’Ajuntament assistent a la 
sessió, en l’època actual és necessari fer un reglament que 
reguli totes les gestions que afecten l’Arxiu Municipal.

#14. L’autorització per a la substitució del vehicle adscrit a la 
llicència municipal de vehicles lleugers de servei públic —taxi— 
núm. 7, també amb aprovació unànime.

L’actual propietari del taxi ha sol·licitat el canvi per un altre 
que compleix les mateixes prestacions per a persones 
discapacitades que l’anterior vehicle.

Ordre del dia: les mocions
#15. La moció presentada per Primàries, amb l’adhesió del 
PSC-CP i Cs, per a la modificació de l’Ordenança de Civisme, va 
ser aprovada per unanimitat.

Segons la portaveu de Primàries, Núria Solà, aquesta moció és 
per l’aclariment de les interpretacions del reglament actual que 
afecta la penjada i col·locació de pancartes, després de l’informe 
emès pel Síndic de Greuges arran de les queixes d’una associació 
de veïns de la vila. Segons Solà, a l’Article 14 del reglament hi 
ha dos apartats que poden crear confusió. El punt 4, que regeix 
els principis referents a la col·locació de pancartes; i el punt 5, 
que limita, per esdeveniments puntuals, el punt 4, creant així 
possibles interpretacions del reglament.

A més, la moció sol·licita dotar de terminis de resposta a les 
sol·licituds que es presentin, cosa que ara no hi ha a l’actual 
Ordenança aprovada l’any 2009.

#16. La moció presentada per Cs, de petició de posicionament de 
l’Ajuntament de PsiP en condemna de la violència, aprovada per 
majoria degut a l’abstenció d’ERC i JxPsiP-Junts, amb el vot en 
contra de Primàries.

Segons va exposar el portaveu de Cs, Andrés Martínez, han 
volgut instar a les forces polítiques del consistori a posicionar-
se en contra de la violència en general, dels aldarulls i de la 
violència en les protestes polítiques, arran dels fets ocorreguts 
a Barcelona els últims dies del passat mes de febrer.

Per la seva banda, Primàries va decidir votar en contra perquè, 
segons el seu criteri, la moció no està ben redactada: si primer 
condemna tot tipus de violència, cosa que el grup que representa 
Solà està totalment d’acord en condemnar, l’addenda posterior 
de concretar la condemna de la «violència política» desfà i 
desmereix el punt de la violència general, fixant aquesta moció 
en conceptes estrictament polítics. «Què passa amb la Policia? I 
amb els manifestants? Això crea una dicotomia que, encara que 
la idea és bona, al destacar la idea política, aquesta anul·la les 
altres», va aclarir Solà.

#17. La moció presentada per ERC, amb l’adhesió de JxPsiP-
Junts, a favor del ple reconeixement dels drets de les persones 
«trans» i en suport d’una llei «trans» estatal, va ser aprovada 
per unanimitat.

Segons va expressar la regidora Freire, en l’època actual és 
necessària la urgència i la obligació al dret d’autodeterminació 
de gènere, aconseguit la plena igualtat a tots els nivells socials 
i laborals.

#18. La moció presentada per tots els grups municipals, de 
caràcter no polític, contra el tancament de l’empresa Bosch a 
Lliçà d’Amunt que, lògicament, va ser aprovada per unanimitat.

El mateix alcalde, Oriol Lozano, va presentar aquesta moció que 
parteix del comitè d’empresa de la planta que la companyia 
Bosch té a la població veïna de Lliçà d’Amunt, per donar suport 
als 336 treballadors que es poden quedar al carrer i les seves 
famílies degut, a la decisió del tancament d’aquesta planta per 
deslocalització del territori, encara que la companyia continua 
tenint beneficis, la qual cosa fa que no estigui justificat aquest 
tancament; i tanmateix exigir totes les administracions, incloent 
la Generalitat, cercar opcions de viabilitat i mediar per a fer 
possible el no tancament de l’empresa.

#19. Donar compte de les resolucions emeses per l’alcaldia i 
acords de la junta de govern local des de l’última sessió plenària, 
que, òbviament, han estat enviades a tots els grups.

Com a proposta d’urgència, no n’hi va haver cap.

JMP 26·03·2021
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Entrevista a Marc Sanabria, al capdavant de la formació socialista 

Avui entrevistem Marc Sanabria, llicenciat en Publicitat i 
Relacions Públiques, amb màster en Comunicació Gràfica, en 
Gestió Política i postgrau en Marketing Operatiu que, a més, 
lidera el grup socialista que, actualment, és el primer partit de 
l’oposició a l’Ajuntament de PsiP.

 Després de més de 10 anys treballant com a tècnic de 
comunicació corporativa al Parc de Recerca UAB, en diferents 
seccions, recentment ha passat a liderar la comunicació i la 
coordinació d’Àmbit B30, associació orientada a potenciar la 
zona industrial i tecnològica que compren tot l’eix de la B30 
i posicionar-la com una de les regions industrials amb més 
potencial innovador de Catalunya, Espanya i del sud d’Europa. 
Per què al canvi?

›› A meitat de gener em va sortir l’oportunitat. Amb 
l’Associació Àmbit B30, per la meva antiga feina, n’havia 
tingut molta relació i vaig decidir fer el pas per a portar la 
comunicació i la coordinació de l’entitat i crec, que després 
d’un cert temps a l’altra feina, va ser un canvi interessant per 
a mi personalment i professionalment.

 Per què ara?

›› Ha estat més una oportunitat d’aquestes que surten on et 
truquen, et venen a buscar i decideixes tirar endavant.

 Paral·lelament, ha estat i està compaginant la seva feina 
amb la política des de ja fa alguns anys. Als seus trenta i pocs... 
com porta aquesta conciliació entre la part professional i la 
política? Li queda temps lliure?

›› Doncs, és complicat. Quan s’està en un municipi de quasi 
15.000 habitants com Palau, la política s’ha de compaginar 
amb l’activitat professional, i això no és una qüestió meva, 
sinó també de dirigents anteriors, tant del PSC com d’altres 
partits, com dels actuals; per tant, és una cosa molt habitual 
perquè la política ha de tenir un caràcter molt vocacional, i a 
nivell local, i en un municipi petit, encara més; l’has de saber 
portar, la família ha de saber bé el que significa. Per sort, jo 
en aquest sentit, no em puc queixar, tant a nivell familiar com 
de parella, portar-ho de la millor manera possible, intentant 
trobar estones per a desconnectar, encara que el compromís 
públic sempre el tens i implica fer alguns sacrificis i renúncies.

 Parlant de política, durant l’últim mandat de Teresa Padrós, 
vostè va ser segon tinent d’alcalde, regidor d’economia 
i Hisenda, regidor de joventut i regidor de participació 
ciutadana, tot alhora. Suposo que aquest fet li ha proporcionat 
tot un rodatge i experiència política que d’altres regidors de 
l’Ajuntament de PsiP actuals no en tenen...

›› Sí. Al final, el fet d’haver estat abans a govern, m’ofereix 
una perspectiva des de l’oposició molt interessant i, fins i tot, 
enriquidora, ja que d’aquesta manera puc tenir dues visions 
del treball polític. És important que, quan s’està amb un 
càrrec públic, és important tenir una base que et permeti 
desenvolupar les teves tasques de manera correcta, sabent, 
per exemple, què, quan i com fer crítica d’altres grups polítics. 

Des de fa molt de temps, el PSC té desenvolupades les parts 
formatives dels seus representants.

 Com es treballa per als vilatans i vilatanes i se’ls hi dona veu 
des de l’oposició?

›› En pandèmia... molt difícil! El contacte en la política 
municipal és i ha de ser molt proper, de tu a tu. Per tant, 
per les restriccions durant aquest any és difícil el contacte 
dia a dia. Escoltar, rebre els «inputs» dels ciutadans que se 
t’adrecen, veure com els pots ajudar, saber detectar les seves 
necessitats i traslladar les seves preocupacions de cara a 
l’Ajuntament. I evidentment, fiscalitzant el govern: l’oposició té 
l’encàrrec i l’obligació de controlar les execucions del govern.

 Ja que actualment estem en pendents de la creació del nou 
govern a Catalunya, com es veu des del grup local del PSC-
CP el que està succeint amb les negociacions de les forces 
independentistes, farcides d’interessos i línies vermelles, per 
a la formació del nou govern?

›› Veiem el que ja havíem avançat en campanya electoral. 
Estàvem en una situació en la qual, dos partits que havien 
estat durant anys «governant» o gestionat la Generalitat 
amb discrepàncies i baralles públiques i notòries. Per tant, 
ells han anat a les eleccions proposant un model fracassat 
de repartiment de joc, ERC, Convergència, PDeCat, Junts, etc. 
En funció de qui quedava per davant de l’altre, però més enllà 
d’això, no hi havia res mes, sense cohesió per tirar endavant 
polítiques de progrés per a Catalunya. L’alternativa ara mateix 
a un govern de paràlisi passa pel PSC. El PSC torna a ser el 
primer partit de Catalunya, no momés en vots, sinó també en 
escons, malgrat l’empat tècnic. Ara som a l’eix central de la 
política catalana, encara que, de moment, no podrem liderar 
el govern de Catalunya; el canvi es pot anar ajornant però no 
es pot evitar.

 He de recordar, però, que la força més votada van ser vostès, 
amb Salvador Illa al capdavant, qui va anunciar públicament 
que intentaria formar govern , encara que les números no 
sortien. Què pot dir al respecte?

›› Salvador Illa ha mantingut el seu compromís. El PSC està 
a disposició, no només del Parlament, sinó de la ciutadania 
per sortir d’aquesta situació de paràlisi per a començar a 
treballar per un govern de progrés. Que ERC deixi d’intentar 
convèncer a Junts de formar un govern que no portarà enlloc, 
i allà estarà el PSC per liderar i formar un nou govern de 
progrés. La disposició existeix, el compromís existeix; el canvi 
no vindrà ara però acabarà venint.

 Abans de tornar a la política local, el seu partit de referència 
a Espanya, el PSOE, fa ben poc s’ha alineat amb la dreta i 
la ultradreta per a rebutjar una proposició de llei de la CUP 
que demanava de derogar la Llei de Seguretat Ciutadana o 
llei mordassa. Així mateix amb la reforma del codi penal per, 
entre altres qüestions, acabar amb el delicte de sedició. Em pot 
comentar alguna cosa al respecte?
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'PSC-CP' i líder de l'oposició a l'Ajuntament de PsiP

›› El govern de l’estat té un compromís, per una banda, de 
reformar la «llei mordassa» i d’altra banda, el de reformar el 
codi penal —així ho ha expressat el President— i el delicte de 
sedició, adaptant-lo als estàndards europeus que els últims 
anys també s’han anat reformant arreu d’Europa. Per tant, 
el compromís públic existeix, el que passa és que la política 
té uns ritmes que s’han de respectar, encara que lents, però 
s’hi treballa i hi ha compromís. Cosa que, contrasta amb el 
govern català que, durant l’última legislatura, Catalunya ha 
tingut un nivell d’aprovació de noves lleis baixíssim. També 
hem de recordar que durant aquest any, la prioritat ha estat  
la situació de la pandèmia. Els canvis de progrés social, de 
millores dels drets de la ciutadania, tant a Espanya com a 
Catalunya i a Palau, sempre passen de la mà del socialisme.

 Entenc... De la mateixa manera, han tombat l’admissió a 
tràmit de la proposició per a l’amnistia que van presentar la 
setmana passada les formacions independentistes. Tinc la 
sensació de que el socialisme català, de vegades està a anys 
llums del socialisme estatal. Com ho veu?

›› No és cert, perquè, al final, nosaltres defensem el mateix. 
L’amnistia, aquí, a Espanya, es va donar quan es va passat 
de la dictadura a la democràcia plena i liberal. Sempre hem 
defensat que hi ha mecanismes amb la llei actual a la mà 
que poden resoldre la situació que vivim a Catalunya i dels 
presos, per tant, aquestes són les vies que s’han d’explorar, 
per exemple, els indults, que ja s’estan tramitant, en temps i 
forma de com s’han de fer. Els mecanismes legals són els que 
són i els que ens ajudaran a resoldre el problema. Plantejar 
qüestions que no tenen res a veure amb la nostra realitat 
com a país i com a democràcia, no tenen sentit.

 Centrem-nos a la política de PsiP. Recentment, després 
de mesos de treball durant aquesta pandèmia, s’ha pogut 
consolidar el Pacte de Poble, acord per al desenvolupament 
d’actuacions contra l’actual crisi sanitària i econòmica 
provocada per la Covid-19. Ha costat d’arribar a un consens, 
amb els diferents punts de vista de cada formació?

›› Va costar més cercar la manera de com fer-lo possible i 
no tant el què fer possible, ja que al final, tothom hi estava 

d’acord en buscar 
mesures i polítiques 
que ajudessin famílies 
que ho estaven passat 
malament, per situació 
econòmica, els ERTOs, 
comerços, autònoms, 
etc. Per tant, el fet de 
com ho faríem possible 
va ser la part difícil. En 
tot cas, jo crec que va ser 
satisfactori i la feina es 
va fer i, en aquest sentit, 
tant oposició com govern, 
vam estar contents de la 
feina que es va desenvolupar.

 Sense temps a perdre per la delicada situació, com i amb 
quina freqüència es reuneixen i fan plantejaments per a trobar 
fórmules adients?

›› La Taula de Poble va arribar a unes conclusions amb un 
document final de mesures que s’estan desenvolupant i que, 
ara per ara, per exemple, s’està possant en marxa una de les 
mesures, la del xec de compra per als comerços locals. El 
que hem de fer és anar revisant que les mesures es vagin 
executant, respectant els temps de l’administració.

 Ara que ens acostem a l’equador d’aquesta legislatura amb 
govern d’ERC i JxPsiP, em pot fer una valoració ràpida de les 
actuacions d’aquest govern?

›› D’entrada, hem de treure la pandèmia perquè, al llarg 
d’aquest últim any no es pot fer l’anàlisi global. No és un any 
perdut però, òbviament tant govern com oposició no hem 
pogut desenvolupar la feina que s’hauria de fer en èpoques 
de normalitat. En tot cas, dir que ens trobem amb un govern 
que cada cop més li costa acceptar la crítica, cosa que ja hem 
vist en diferents ocasions. També veiem un govern que va 
entrar amb unes promeses de canvi que no s’han complert. A 
més, ens trobem que cada vegada més, els hi costa informar 
correctament el veïnat o fer-los partíceps. Veiem cada 

 Marc Sanabria, líder del PSC-CP.
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LLANDES I
PNEUMÀTICS
TOT TIPUS
NOUS I D’OCASIÓ

PNEUMÀTICS 
D’OCASIÓ DES DE   20 €

La Forja, 6 - Pol. Ind. Riera de Caldes • Palau-solità i Plegamans  08184 BCN
T. 678 897 493   dtdneumaticos@hotmail.com

cop més actuacions que s’executen on el veïnat no està ben 
assabentat. Hem detectat actuacions que de cara a la galeria 
quedaven molt bé, però sense continguts consistents. Hem 
estat molt crítics, per exemple, amb el fet de com s’ha portat la 
concessió de les pistes de pàdel de Can Falguera. Considerem 
que els estudis que es van fer no eren correctes i així ho vam 
argumentar al Ple corresponent. O amb el nou sistema de 
recollida porta a porta, que s’implantarà sense consens.

 Li preguntaré d’una altra manera. En aquests dos anys, s’ha 
implantat la cita prèvia, el sentit únic de la Carrerada —bé, 
parcialment—, el WiFi públic, la Biblioteca... que vostès ja van 
incloure al seu programa electoral. A més, els Pressupostos 
Participatius, que hem de recordar al lector que això va ser 
iniciativa del consistori i que va executar la seva regidoria de 
participació l’any 2018.

›› Per exemple, el WiFi4EU, va ser una subvenció europea 
que ens van atorgar en la primavera de 2019, quan encara 
governàvem. Ara sortirà, en breu, a licitació els tobogans del 
parc de l’Hostal del Fum, que és la decisió que es va prendre 
al seu moment en els Pressupostos Participatius de l’any 
2018 —que, per cert, va costar molt tirar endavant la primera 
vegada però que va tenir una participació considerable—, per 
tant, també era una cosa que vam deixar nosaltres sobre 
la taula. La Biblioteca és un projecte que vam començar a 
treballar al 2016, amb totes les forces polítiques i que estem 
contents que s’hagi arribat finalment a la licitació de l’obra.

 Fa ben poc va aconseguir l’aprovació del projecte del sector 
SUD de Llevant i del PAU de Can Planes, tombat amb anterioritat 
pel nou govern. Què em diu del projecte i el que representa?

›› El projecte significa una oportunitat de creixement 
econòmic i d’ocupació, i com a tal, l’hem d’aprofitar. En política 
no es poden desaprofitar les oportunitats i aquest polígon, 
n’era una. Més enllà del debat sobre la ubicació,  queda clar 
que allò no es podia aturar perquè s’arrossega des dels 80, 
quan l’INCASOL va desenvolupar el «Riera de Caldes I» i que 
allò seria el «Riera de Caldes II». Que no es podia aturar era 
evident, per això ja vam advertir, abans i durant la campanya 
electoral, que qui fes la promesa d’aturar el projecte, estaria 

enganyant la ciutadania. No es podia aturar, al marge 
d’indemnitzar a INCASOL amb 12 milions d’euros, la qual cosa 
hagués estat un escàndol majúscul. Hem de recordar que 
Palau està ubicat al bell mig del pol econòmic més important 
del sud d’Europa i això s’ha d’aprofitar. En el Ple anterior, on 
es va aprovar el desenvolupament del conveni, es va explicar 
que s’havien aconseguit unes millores que, si algú revisa els 
documents de 2017, veurà que les millores que es van vendre 
per part del govern ja estan incorporades des de feia anys.

 De la mateixa forma, la seva sol·licitud de la reobertura 
dels dissabtes del CAP Palau també va ser aprovada per 
unanimitat... 

›› Hagués estat molt difícil explicar a la ciutadania, que et 
demana uns fets i unes actuacions que estan succeint a d’altres 
municipis i que, palauencs i palauenques ho saben. Per tant, 
anar en contra d’una proposta per tornar el CAP a la situació 
prèvia a la pandèmia quan ja ha passat el temps suficient 
per a reorganitzar els serveis i ampliar les contractacions, 
seria un despropòsit. A més, el nostre plantejament també 
és l’ampliació d’horaris, tant dissabtes tarda com diumenges 
durant part del dia. La població cada dia és més elevada, el 
desenvolupament del POUM en alguns sectors i d’altres que 
s’aniran ampliant durant els propers anys, faran que aquesta 
ampliació d’horaris sigui necessària.

 El seu programa electoral de 2019 anunciava que el seu 
grup treballaria per al benestar de la ciutadania, amb més 
equipaments i serveis públics, amb un nou Casal de Gent Gran, 
etc. Veu possible actualment en el que queda de legislatura 
presentar mocions per a treballar en els projectes?

›› Temps hi ha, però entenem que l’equip de govern té unes 
prioritats que amb el temps n’hauran de justificar les que 
s’executen i les que no. Ara mateix, jo crec que la Biblioteca 
ha de ser la punta de llança  per a la creació de nous 
equipaments, per tant, nous serveis. Hem estat una dècada 
amb mols projectes aturats, no només Palau, sinó tots els 
municipis des del començament de la crisi econòmica de 
2008 i ara ens toca a tots posar-nos al dia en equipaments. 
Per tant, el nostre grup continuarà apostant i defensant els 
projectes que vam incorporar al programa electoral.

 Finalment, podria resumir breument el perquè els veïns 
i veïnes de PsiP han  o haurien de continuar apostant pel 
projecte i pel treball del seu grup PSC-CP?

›› Durant molts anys hem demostrat que som l’únic partit 
capaç de fer polítiques de progrés real, tant per a Palau, 
com per a Catalunya, i com per a Espanya. Podem sortir de 
dinàmiques que no ens porten enlloc. Som un partit amb 
rigor de compromís, de servei públic, i perquè, clarament, 
perseguim la igualtat de les persones i la justícia social. Som 
el partit del progrés social i de millora del benestar de la 
ciutadania.

JMP 30·03·2021

 [continuació]
«...hem demostrat que som l’únic partit capaç de fer polítiques de progrés 

real, tant per a Palau, com per a Catalunya, i com per a Espanya...»
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CAN MAIOL-COLEGIOS 159.000 €
Terreno de 150m2 para poder hacer 
bloque pisos de 3 viviendas, una de 
ellas duplex + 3 plazas parking, 3 
trasteros y terreno comunitario. 

LA PINEDA 159.000 €
2 parcelas de 230m2 y 235m2 
respectivamente. Juntas: 159.000 €
(90.000 € cada una por separado).

CAN FALGUERA 95.000 €
900m2 parcela preciosa con bonitas 
vistas.

LLIÇA DE MUNT 49.000 €
Finca agrícola de 5.500m2 vallada. 
Bancales para agricultura. Pozo y 
casita de herramientas.

PALAU 259.000 €
Masía histórica del año 1200. 
Edificación 400m2 + finca 2.500m2. 
Para reformar. 

PALAU 387.000 €
Casa en planos jardín 400m2. 165m2 
construído. Entrega 12-18 meses. 
Acabados interior a elegir. 

CAN DURAN 395.000 €
240m2 construídos, 600m2 parcela, 
2 plantas, 5 hab, 3 baños, salón com, 
cocina, garaje y piscina. 
Para entrar a vivir.

LA SAGRERA 365.000 €
200m2, 3 vientos, 4 hab, 2 baños, 
garaje 4 coches, jardín con piscina y 
barbacoa. Pozo propio.

LA SAGRERA
325.000 €

Casa 240m2 construídos, garage doble, lavadero, comedor 
35m2, cocina 20m2, 2 baños, 4 dormitorios y buhardilla. 
Bonito jardín y muy bien situada.

CAN FALGUERA
398.000 €

Construcción casa 160m2 por plano en terreno de 400m2. 
Bien posicionado. buenas vistas. Acabados a escoger. 
Entrega entre 12 y 18 meses.

CAN MAIOL 238.000 €
Adosada, 5 hab, comedor, cocina, 
garage 2 coches, patio y solarium. 

PALAU 265.000 €
Adosada, tres vientos, 130m2, 4 hab, 
2 baños, jardín y terraza. 
Obra nueva.

CAN FALGUERA 310.000 €
Casa 220m2 + parcela 500m2, 5 hab, 
2 baños, piscina, barbacoa. 
Muy bonita.

PALAU CAN MAIOL 322.000 €
Adosada 218m2, 4 hab, 2 baños, 
jardín, terraza y garaje. Buen estado. 
Para entrar a vivir.

LA PINEDA 398.000 €
Casa 140m2, a los 4 vientos, 4 hab, 
3 baños, comedor 40m2, cocina 
20m2, piscina. Todo en 2 plantas.
Obra nueva, para entrar a vivir.

PALAU SEMICENTRO 337.000 €
Adosada 2 calles 210m2, 3 plantas, 
4 hab, 3 baños, comedor 35m2, 
cocina 15m2, garaje 70m2, jardín, 
terraza y piscina. Buen estado.

PALAU 298.000 €
Duplex adosado, 4 hab, 2 baños, 
aseo, solarium de 45m2 y jardín de 
120m2. 

PALAU CENTRO 158.000 €
Piso 70m2, ascensor, 3 hab, 1 baño, 
terraza. Totalmente reformado. 
Fantásticas vistas. 
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CELLER BALLBÈ
Vins, licors, fruites i verdures

Av. Catalunya, 214-216 - 08184 Palau-solità i Plegamans
T. 938 648 408

cellerballbe@hotmail.com - cellerballbe.com

El Plenari de l’Associació ha reelegit Josep Monràs, alcalde de 
Mollet del Vallès, per unanimitat, com a president de l’entitat. 
A més, l’Associació donarà suport a les iniciatives del territori 
per optar als fons europeus «Next Generation UE», i es marca 
com a prioritat per aquest 2021 esdevenir un catalitzador de 
projectes per a la reactivació del territori.

Durant la trobada, es va fer un balanç positiu de la feina feta fins 
i es va destacar que l’Àmbit B30 té una oportunitat inequívoca 
de consolidar l’eix de la B-30 com a motor econòmic i industrial 
del país i del sud d’Europa, oferint alternatives, noves propostes, 
instruments i solucions, reforçant el treball transversal i la 
cooperació publicoprivada, davant la recessió mundial i els 

estralls socials i econòmics resultants de la pandèmia que 
estem vivint. 

En aquest sentit, el president Josep Monràs, va definir 
l’Associació Àmbit B30 com un espai «catalitzador de les 
iniciatives del territori» en el qual es treballa el consens i la 
generació de confiança, amb l’objectiu d’impulsar l’activitat 
econòmica, l’ocupació i el progrés social. En aquest sentit 
Monràs va destacar que «la B30 ha d’esdevenir un dels motors 
per a la reactivació del territori I per això ens hem posat a 
disposició dels agents econòmics, socials i administracions per 
tal de donar suport a aquells projectes que es puguin presentar 
de cara als fons europeus que arribaran, sempre alineats amb 
els Objectius de Desenvolupament Sostenibles». El plenari va 
celebrar la seva trobada anual en format telemàtic, després 
d’un any marcat plenament per la Covid-19.

Nova Comissió Executiva
El Plenari de l’Associació Àmbit B30 va escollir, per unanimitat, 
la nova Comissió Executiva, presidida per l’alcalde de Mollet 
del Vallès, Josep Monràs. Per a les vuit vicepresidències, en 
representació de les diferents organitzacions que integren 
l’associació, van estar nomenats:

• Ajuntaments i administracions públiques: Aj. Sant Cugat 
del Vallès, Aj. Sabadell, Aj. Santa Perpètua de Mogoda, Aj. 
Martorell —Secretaria—, i Aj. Mollet —Presidència—.

• Organitzacions empresarials, empreses i sindicats: Cambra de 
Comerç de Sabadell —en representació de les organitzacions 
empresarials—, Comissions Obreres —en representació dels 
agents socials—, i Fundació per la Indústria —en representació 
d’empreses—.

• Universitats, Centres Tecnològics i Parcs de Recerca: UAB —
en representació d’universitats—, i Eurecat —en representació 
de centres tecnològics—.

Un pla de treball al servei de la reactivació 
econòmica sostenible
El Consell General de l’Associació Àmbit B30 va aprovar també 
el pla de treball per a 2021 que s’ha marcat, com a objectius 
prioritaris, seguir promovent i enfortint el teixit industrial 
del corredor per tal de revitalitzar la indústria, incentivar la 
innovació, fomentar l’economia circular i la sostenibilitat al 
territori, generar ocupació i la millora de les infraestructures al 
servei de la ciutadania i del món empresarial. 

Recordem que l’Associació Àmbit B30 agrupa 55 organitzacions 
de 23 municipis de 3 comarques —Vallès Occidental, Vallès 
Oriental i Baix Llobregat— creada amb l’objectiu de potenciar i 
promoure el desenvolupament d’aquest territori arran d’una 
estratègia de col·laboració entre empreses, centres de recerca, 
universitats, ajuntaments, administracions i organitzacions 
empresarials i sindicals.

 Josep Monràs, president de l’associació Àmbit B30. [Foto: Àmbit B30].
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Àmbit B30, catalitzador de projectes per a la reactivació del territori 
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CELEBRA SANT JORDI
AMB NOSALTRES

WWW.GARDENPALAU.NET

PERQUE PUGUIS FERLES TEVES
COMPRES SENSE SORTIR DE CASA!

Segueix-nos a les xarxes
www.facebook.com/Garden-Palau
www.instagram.com/gardenpalau

Viver, 2 - Tel./Fax: 93 864 84 25
Palau-solità i Plegamans - Barcelona

Des del 8 d’abril s’obre el termini per a presentar a l’Ajuntament 
sol·licituds per a la concessió de subvencions per al finançament 
dels projectes de les entitats i associacions sense ànim de lucre 
que es realitzen durant l’exercici 2021.

L’Ajuntament ha publicat al web municipal les bases i el 
formulari per a optar a la convocatòria pública d’aquestes 
concessions, bases que inclouen tota la informació sobre els 
requisits i la documentació que cal presentar.

Poden presentar les sol·licituds, les entitats i les associacions 
inscrites al Registre Municipal d’Entitats i que tinguin la seu 
social o delegació al municipi palauenc.

Partida econòmica
Les subvencions s’atorgaran als projectes per a activitats 
relacionades amb les següents àrees:

• Foment cultural: 30.000 €

• Associacionisme i innovació: 5.500 €

• Esports: 30.000 €

• Joventut: 15.000 €

• Entitats socials, cooperació, igualtat d’oportunitats: 4.720 €

• Salut: 500 €

• Educació: 15.050 €

• Medi natural: 2.000 €

Classes d’activitats
Les entitats interessades en rebre subvencions hauran de 
fomentar activitats d’interès públic o social i hauran de tenir 
per finalitat:

• Promoure l’associacionisme que treballa potenciant 
serveis d’interès general per a la col·lectivitat i atribuïts a la 
competència local.

• Fomentar valors socials i culturals i noves formes de 
participació.

• Afavorir la cooperació entre el sector públic, el sector no 
lucratiu i el privat.

• Possibilitar el creixement cultural quantitatiu i/o qualitatiu 
del municipi.

• Promoure un desenvolupament més sostenible del municipi.

• Fomentar els valors del civisme i la convivència.

• Contribuir a garantir la qualitat de la salut el medoi ambient.

• Promoure, defensar i garantir els drets de la ciutadania.

• Promoure el coneixement, la divulgació i el gaudir del 
patrimoni natural i cultural del municipi.

• Promoure activitats de promoció de la salut i prevenció de 
malalties i millorar la qualitat de vida de la ciutadania.

• Desenvolupar activitats que dinamitzin, des de qualsevol 
àmbit, la participació ciutadana del nostra municipi.

Possibles dubtes
L’Ajuntament ha posat a disposició de les entitats diversos 
canals per a resoldre dubtes sobre la tramitació:

• Per correu electrònic: participacio@palauplegamans.cat, 
oac360@palauplegamans.cat

• Per telèfon: trucant a l’OAC360º al telèfon 938 649 693

Paral·lelament, ahir i avui, 14 i 15 d’abril, a les 19:00 hores, 
es va fer i es farà dues sessions informatives on line amb la 
plataforma ZOOM oberta a totes les entitats per a informació 
genèrica.

Subvencions destinades a entitats i associacions sense ànim de lucre
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Col·laborador:
Per a veure totes les fotografies
http://fototallerdelesarts.blogspot.com.es/

Lliga Fotogràfica ARTS & FOTO
Us agrada la fotografia com a eina d’expressió artística? A Arts&Foto ens trobareu al 
primer pis de la Sala Polivalent, en Camí Reial 142 a Palau-solità i Plegamans. Cada dimarts 
de 20 a 22h ens hi reunim per fer tallers, xerrades, sortides i una lliga fotogràfica. Si voleu 
més informació sobre el que fem, passeu un dia pel Taller de les Arts, a la nostra reunió 
setmanal, o envieu-nos un correu electrònic a artsifoto@gmail.com o a 
tallerdelesarts@gmail.com. Us informarem sense cap compromís.
Aquest mes, el tema de la Lliga A&F va ser «Fotografia de Reflexos», i com el seu nom diu, 
hem fotografiat reflexos en diversos llocs, com pot ser sobre l’aigua, sobre vidre, i fins i tot, 
amb unes ulleres, aconseguint una varietat molt interesant de fotografies.

1r Classificat | Mirada en canal | Oscar Fillola

2n Clas. | Entramat de branques d'hivern | 
Adelheid de Boulle

3r Clas. | Santa Fe | Joan Suñé

L’Ajuntament de Palau-solità i 
Plegamans està preparant una 
segona comanda d’obsequis per 
la campanya «Sosteniblement» 
arran de l’èxit de la iniciativa que 
ha desbordat totes les previsions, 
esgotant gairebé tot el material 
disponible.

Per aquesta raó, les àrees de 
Gestió Ambiental i de Comerç, 

han començat a treballar per 
disposar, properament, d’una 
segona remesa de productes que 
pugui abastir a tots aquells veïns 
i veïnes que s’han quedat sense. 
Properament s’informarà de les 
dates i dels llocs on es podran 
bescanviar les targetes pels 
regals.

La campanya
Recordem que aquesta campanya 
es va posar en marxa a l’inici de 
març, amb l’objectiu de reduir els 
envasos d’un sol ús i a la vegada 
potenciar el comerç de qualitat i 
de proximitat.

D’aquesta manera s’ha volgut 
promoure un canvi d’hàbits en 
la ciutadana que propiciï una 
reducció tant dels desplaçaments 
a l’hora de fer la compra com de 
la generació d’envasos d’un sol ús. 

Mitjançant la compra en comerços 
de la vila, incloent el Mercat 
Setmanal dels dissabtes, s’ha 
rebut a canvi un o diversos aglans 
acumulatius en funció de l’objecte 
reutilitzable que es desitgés 
obtenir. Així, amb la primera 
compra s’ha rebut una targeta per 
a posar-hi un segell per als aglans.

Els obsequis que durant la 
campanya s’han pogut obtenir han 
estat:

• Per 2 aglans: una bossa de 
cotó de reixa per a la fruita i la 
verdura

• Per 5 aglans: una bossa de cotó 
de 45 x 36 cm

• Per 10 aglans: un cabàs amb 
nanses més una bossa de reixa

• Per 15 aglans: un joc de 3 tapers 
de vidre de diferents mides

• Per 20 aglans: un carro de la 
compra + bossa de reixa + 
bossa de cotó + joc de tapers

L'Ajuntament prepara una segona comanda d'obsequis després de 
l'èxit de la campanya 'Sosteniblement'

 Cartell de la campanya «Sosteniblement».
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Quatre alumnes de batxillerat de l’Institut Ramon Casas i Carbó, 
Alejandro Ramírez, Brandy Rosado, Arnau Serra i Joan Puig, 
ha estat guardonats al Certamen Atenea d’aquest curs, que 
organitza el Departament d’Ensenyament i els ajuntaments 
de Palau-solità i Plegamans, Castellar del Vallès, Polinyà i 
Sentmenat, fent un reconeixement als millors treballs de 
recerca de l’alumnat de batxillerat d’aquests municipis.

L’acte es va celebrar a l’Auditori de Can Cortès el passat dijous 
8 d’abril i hi va comptar amb la presència de l’alcalde, Oriol 
Lozano; el regidor d’Educació, Ignasi Fargas; la inspectora del 
Servei Educatiu del Vallès Occidental VIII, Marisa Alonso; i la 
coordinadora, Maria Dolors Arumí.

Els altres ajuntaments col·laboradors han fet els seus petits 
actes d’entrega individualment, a causa de la situació de 
pandèmia.

«Lorca y el flamenco, un camino de ida y vuelta», és el treball 
d’Alejandro Ramírez i de Brandy Rosado, amb la tutoria de la 
professora Victoria Álvarez.

«El robot de l’hoquei», d’altra banda, és el treball dels alumnes 
Arnau Serra i Joan Puig, que ha estat tutoritzat pel professor 
Manel Rosales.

Els alumnes, a banda de rebre els guardons, també van exposar 
els seus treballs de recerca, i que, posteriorment a l’exposició 
van rebre com a obsequi, un val de compra de material escolar, 
mentre que el tutor i la tutora, van rebre un llibre.

El regidor Fargas va remarcar que «Heu fet un primer tast de fer 
allò que més us agrada, i heu pogut comprovar que fer allò que 
us motiva us ha portat l’excel·lència. Enhorabona a les persones 
guardonades i, sobretot, pel nivell dels treballs».

Per la seva banda, l’alcalde Lozano va destacar que «quan es 
fan coses que els agraden, apareixen treballs com aquests i 
aquests premis reconeixen el talent».

Quatre alumnes de PsiP guardonats al Certamen Atenea d'enguany

 Els alumnes guardonats juntament amb els tutors i les autoritats assistents a l’acte. [Foto: Aj PsiP].
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CAMÍ REIAL, 132 · 08184 Palau-solità i Plegamans
       93 394 85 42 -      93 394 85 47

palau@asesorstc.com
WWW.ASESORSTC.COM

Els teus assessors des de 1987 a Palau,

en temes fiscals, laborals,

comptables i jurídics
  

PER A PARTICULARS, AUTÒNOMS I PIMES

Per al procés d’actualització del Pla Educatiu «EDUCA16» 
l’Ajuntament ha decidit preguntar a la ciutadania i a les 
persones vinculades mitjançant una enquesta digital.

Des de la regidoria d’Educació de Palau-solità i Plegamans, amb 
els suport de Diputació, tal com vam explicar a la revista #234[1 ] 
i al web[2], s’ha iniciat el procés d’Avaluació i actualització del Pla 
Educatiu de l’Ajuntament de PsiP EDUCA16 que s’ha dut a terme 
durant els darrers 5 anys. 

Aquesta avaluació final té per objectius:

• Conèixer i avaluar l’execució del pla en aquests primers 
5 anys

• Fer balanç de l’impacte del Pla

• Avaluar els nous reptes i necessitats educatives del municipi

• Valorar la necessitat de consolidació d’accions i, també, 
l’impuls de noves  per a cobrir noves necessitats

Per tal d’assolir aquests objectius es vol preguntar a la 
ciutadania en general i a les persones implicades en el món 
socioeducatiu del municipi, en particular, sobre l’acció educativa 
d’aquests darrers 5 anys i sobre els reptes que tenim per 
endavant a través d’una enquesta digital interactiva.

Recordem que fins ara, l’EDUCA16 ha creat espais com el fòrum 
d’educació, on es podria presentar l’actualització o modificació 
del pla i el consell d’infants; d’altres fites com l’increment dels 
tallers tecnològics, la prevenció dels abusos de la tecnologia, el 
reforç de les llengües estrangeres en la formació permanent o 
la vinculació més forta amb el teixit empresarial.

L’exercici de co-responsabilitat i la suma d’esforços és el que fa 
d’aquest pla una eina contundent per poder millorar el treball 
en educació a la vila en cadascun dels seus sis eixos: entorn, 
orientació, formació permanent, xarxa educativa, participació i 
infraestructures.

Una enquesta per a avaluar i actualitzar el Pla Educatiu 'EDUCA16'
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Enllaços relacionats:

[1 ] Notícia web: 

[2] Revista #234:

https://www.alzinapalau.cat/noticia/cultura/proces-d-actualitzacio-de-l-educa16-1635/
https://www.alzinapalau.cat/site/pdf/Alzina234.pdf
https://www.alzinapalau.cat/site/pdf/Alzina234.pdf
https://www.alzinapalau.cat/noticia/cultura/proces-d-actualitzacio-de-l-educa16-1635/
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GAUDEIX DE LA NOSTRA TERRASSA

ESMORZARS DE FORQUILLA
Menú esmorzar brasa 5,50€

Menú diari, 
caps de setmana i festius

 Arrossos i fideuàs,
cargols a la llauna

Cuina de mercat amb
productes de 

temporada

Horari:
de dimarts a dissabte

de 5:30 a 17h
diumenge de 8 a 17h.

Dilluns tancat 
per descans del personal

Industria, 9  Pol. Ind. La Borda • 08140 CALDES DE MONTBUI

T. 930 236 742 • Reserves 651 900 192

Palau ret homenatge a Carme Hernández, qui ha estat al 
capdavant de «Moda Carmen» més de 50 anys. 

L’acte, que es va celebrar el passat 22 de març, va comptar amb 
la presència de l’alcalde, Oriol Lozano; el regidor de Comerç i 
Turisme, Ovidiu Popescu; i la presidenta de l’associació Illa 
Comercial, Juani Baeza. 

Un merescut i emotiu homenatge a una dona sempre al peu 
del canó i al costat dels palauencs i palauenques que l’alcalde 
Lozano, el regidor Popescu i la presidenta de l’associació Baeza 
van retre en nom de la ciutadania.

«Carme, avui és un dia molt especial per a tu. Aquí estem una part 
de les forces vives de Palau-solità i Plegamans per a reconèixer 
la teva vàlua amb més de 50 anys en el comerç. Has estat una 
dona treballadora i lluitadora, i n’has aportat vida i servei a la 
nostra vila...». 

Aquestes paraules són un resum dels parlaments de 
reconeixement públic oferts pels assistents a l’acte.

L’Alzina s’adhereix a aquest reconeixement públic.

Homenatge a Carme Hernández, per tots aquests anys amb el poble

 El regidor Ovidiu Popescu, l’alcalde Oriol Lozano i Juani Baeza al costat 
de l’homenatjada, Carmen Hernández. JMP 23·03·2021
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L’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans ha fet públic el fet de 
que ha estat víctima d’un delicte d’estafa digital, a l’igual que 
d’altres 50 consistoris més.

L’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans ha estat víctima d’un 
delicte d’estafa digital consistent en la suplantació fraudulenta 
dels números de compte corrent de dos proveïdors habituals 
de la Corporació, per a apropiar-se, de forma indeguda, dels 
pagaments a aquests proveïdors. El «modus operandi» del 
delicte ha estat el mateix en tots dos casos, si bé es tracta de 
dos proveïdors diferents, i de comptes oberts en dues entitats 
bancàries diferents.

L’advertència d’impagament el passat mes de gener per part 
d’una de les empreses proveïdores va motivar l’obertura d’una 
investigació interna mitjançant la qual es va poder detectar que 
el citat pagament s’havia fet a un compte fraudulent, i que havia 
un segon cas amb un altre proveïdor amb idèntica mecànica 
delictiva, ascendint el total defraudat a 348.876,01€.

L’Ajuntament va denunciar els fets davant la Policia Local i els 
va posar en coneixement de la Fiscalia, atesa la seva gravetat 
i, tanmateix, la Unitat Central d’Estafes i Medis de Pagament 
—UCEMP— dels Mossos d’Esquadra, va iniciar una investigació. 
L’assumpte es troba judicialitzat a Barcelona a on el jutge ha 

declarat el secret de sumari.

El govern municipal ha posat en marxa una comissió interna 
d’anàlisi i seguiment, de la que formen part tots i totes les 
regidores del consistori, a més de tècnics i juristes. En un primer 
moment ha treballat per recollir tota la informació possible 
per tal que la investigació es pugui dur a terme de la manera 
més ràpida i efectiva. La comissió de seguiment ha nomenat 
a l’advocat Antoni Prats com a portaveu davant els mitjans 
d’informació.

L’Ajuntament de Palau ha estat víctima d’un delicte d’estafa digital 
que afecta més de 50 consistoris arreu del territori
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des de  1973

ESMORZARS DE FORQUILLA
TOTS ELS SERVEIS

Sant Pere, 28 • 08184 Palau-solità i Plegamans
Telèfon 625 606 900

LA LLIGA MOVISTAR CADA SETMANA

Per segon any consecutiu, sense activitat oberta a la primera 
part de la temporada, però amb bones perspectives per a la 
segona.

Les males dades de la pandèmia després de Setmana Santa ens 
han obligat a dir adéu, definitivament, a les activitats obertes 
que encara teníem la esperança de poder fer durant els mesos 
d’abril i maig. 

El que si que continuem fent en aquest període son les tasques 
de renovació i pintat del plafons frontals del diorames, fer 
també uns nous marcs per a les boques, i la substitució de 
totes les lluminàries per llums LED, per tal de reduir el consum 
energètic.

Tot això, junt amb la millora de la cuina, ha d’aportar un plus 
de qualitat molt considerable a l’aspecte de l’embolcall de la 
nostra exposició a Can Malla.

A més, ja estem treballant de forma decidia en la preparació 
dels nous pessebres per a la propera exposició, tant en els que 
fem de forma individual ,com els que es fan en feina d’equip en 
nom de l’Entitat.

També estem preparant una nova edició de la nostra publicació 
semestral interna «El Grèvol»: serà ja el núm. 35 

Malgrat la «Covid», l’activitat de l’Associació 
continua
Sent optimistes, potser que durant els mesos de juny i juliol 
encara hi haurà la possibilitat d’organitzar algun dels cursets 
o seminaris de tècniques pessebrístiques que ja van quedar 
ajornats l’any passat. Estarem al cas i, per poc que es vegi que 
hi han opcions, ho farem.

De setembre en endavant, amb la convicció de que ja la major 
part de la població del nostre país estarem vacunats i el virus 
estarà ben acorralat, si que planegem una activitat normal per 
a la recta final de la temporada.

Per tant, volem començar el curset anual de pessebres el 17 
de setembre, i volem animar a tots els que s’ho vulguin passar 
bé aprenent com fer pessebres i a construir-ne un per a ser 
exposat a partir de desembre, que ens ho facin saber a través 
de la nostra adreça electrònica : pessebrepalau@gmail.com, o 
que entrin a la nostra pàgina web www.pessebrepalau.cat per 
a informar-se’n .

Recordem que construir un pessebre és un gran exercici de 
creativitat en el que fem servir nocions de dibuix, pintura, 
modelatge, arquitectura, fusteria, electricitat i un llarg etcètera 
que, a part de fer una feina molt gratificant, donem com a 
resultat un obra que pot ser admirada a la nostra exposició per 
més de 4.000 persones cada any, i només per això, ja ens en 
poder sentir satisfets.

I, de cara al desembre, volem inaugurar, el dia 12, la 
39a Exposició de Pessebres de forma totalment renovada i 
recuperar les activitats habituals del cicle nadalenc: El Tió de 
Nadal, La nit del pessebre amb actuacions musical en directe, 
El Patge Reial i el Brou i Botifarrada de la Vigília de Reis a Can 
Cortés.

Confiem que sigui així i que puguem recuperar tot el caliu 
d’entitat que en gran part haurem perdut en aquest any tan 
llarg de pandèmia.

Activitats de l'Associació Pessebrista:
Per segon any consecutiu, sense activitat oberta a la primera part...

 Obertura de la 38a Exposició Pessebrista a Can Malla el desembre passat.
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L’Ajuntament ha instal·lat 10 punts de Wifi públic nous en 
diferents espais de la vila emparat per WiFi4EU, la iniciativa 
europea que ofereix a municipis, comarques i diputacions 
de Catalunya punts d’accés Wifi a espais públics, com parcs, 
places o equipaments municipals per a facilitar Internet gratuït 
a la ciutadania.

Aquesta és la segona convocatòria del WiFi4EU que s’emmarca 
en els plans de la Unió Europea de donar suport a la instal·lació 
de connexions d’alta velocitat a entre 6.000 i 8.000 municipis 
de tot el bloc comunitari durant el període 2018-2020, amb un 
pressupost total de 120 milions d’euros. Palau n’ha rebut 15.000 
euros de subvenció.

La condició és que la connexió que s’ofereixi des de cada punt 
sigui d’alta qualitat, d’almenys 30 Mbps. La Comissió Europea 
supervisarà a distància que es compleixi aquest criteri sobre la 
qualitat de la connexió.

Això permetrà ampliar i millorar els punts actuals de la xarxa Wifi 
pública «ajpspnet» ja existents, ubicats a la Casa Consistorial, a 
la Masia Can Cortès, a l’edifici de Promoció Econòmica, a l’edifici 
de Serveis Socials, al Pavelló Municipal d’Esports Maria Víctor, 
al Centre Cívic i a l’Espai Jove l’Escorxador.

Els espais i equipaments del municipi on s’han instal·lat aquests 
punts d’accés wifi nous són els següents:

• Espai Jove l’Escorxador

• Pista semicoberta del pavelló

• Plaça Dr. Robert

• Plaça de la Vila

• Plaça de Ca l’Estruch

• El centre cívic

• Torre Folch

• Plaça 1 d’octubre

• Skate park

• Masia de Can Falguera —en breu en funcionament— L’Ajuntament de PsiP ha realitzat uns treballs per a millorar la 
il·luminació i la seguretat en diferents punts de Can Maiol. 

La passada setmana del 15 de març, es va realitzar aquesta 
actuació que ha afectat a la Rambla Sant Joan i als carrers Sant 
Antoni i Sant Jordi. Aquesta intervenció ha suposat una inversió 
de 7.163,20 euros.

Al primer espai s’han afegit dos nous fanals, que s’han vingut a 
sumar al que ja existia just en la vorera de l’Institut d’ESO Can 
Periquet, mentre que al carrer Sant Antoni i el carrer Sant Jordi, 
s’han instal·lat un a cada lloc.

Aquesta acció respon a la petició que van formular diferents 
veïns i veïnes de Can Maiol, que demanaven donar més visibilitat 
a tot aquest sector.

10 punts més de Wifi públic a la 
vila dins la iniciativa WiFi4EU

Nous punts de llum a diferents 
carrers de la zona de Can Maiol
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 Placa identificadora del Wifi WiFi4EU, a la Plaça de la Vila.

Per tal d’oferir informació actualitzada i de primera mà del 
què passa a la vila i apropar-se a la ciutadania, l’Ajuntament de 
PsiP ha dotat de xarxes socials pròpies a la Policia Local, obrint 
canals a Facebook —PoliciaLocalPsiP—, Twitter —@policiapsip— 
i Instagram —@policiapsip—.

L’objectiu d’obrir xarxes socials pròpies i oficials és millorar el 
servei; informar de les actuacions de la policia local, engegar 
campanyes de prevenció, oferir consells i recomanacions de 
seguretat i avisos d’emergències.

Fins ara, la Policia Local de Palau-solità i Plegamans feia 
difusió de les seves notícies a través dels sistemes generals de 
comunicació de l’Ajuntament i de les xarxes socials corporatives.

Aquesta iniciativa respon a la necessitat del cos de disposar 
d’una eina visual, àgil, clara i útil per comunicar-se amb els veïns 
i veïnes de la vila. La regidora de Comunicació i de Seguretat 
Ciutadana, Eva Soler, va explicar el passat 12 de març que «les 
xarxes socials han canviat la forma en què ens relacionem. Les 
administracions han d’estar al servei de la ciutadania i adaptar-
se als nous canals de comunicació».

Aquestes xarxes han d’ajudar a millorar la percepció dels 
ciutadans envers els serveis prestats des d’aquest cos de 
seguretat. «Els ciutadans han de sentir que la policia és seva, 
que està al seu servei, i les xarxes socials han de contribuir a 
aquesta imatge, a més de mostrar quina feina es fa des del cos i 
el perquè» va afegir Soler.

La Policia Local ja disposa de les 
seves pròpies xarxes socials
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N O V A  S E C C I Ó 
‘ANUNCIS PER PARAULES’

Ja pots enviar per
WhatsApp o per E-mail el teu

ANUNCI DE SERVEIS
fins a 140 caràcters TOTALMENT GRATUÏT

607 753 459
info@alzinapalau.cat

i, a partir

de l’abril,

el podreu penjar

DIRECTAMENT

AL WEB DE

L’ALZINA

La WSE-RH anuncia que el Generali 
HC Palau organitzarà la final a 
8 de la Copa de la Lliga Europea 
Femenina d’Hoquei 2021, un cop 
finalitzat termini per a presentar 
les candidatures.

El Comitè Europeu d’Hoquei Sobre 
Patins —WSE-RH, World Skate 
Europe-Rink Hockey— va anunciar 
el passat 29 de març, i després de 
tancar el termini de presentació 
de les candidatures, que el 
Generali HC Palau, sota l’empara 
de la «Real Federación Española 
de Patinaje» —RFEP—, organitzarà 
la final a 8 de la Copa de la Lliga 
Europea Femenina d’Hoquei 2021, 
que es disputarà entre el 27 i 30 de 
maig a Palau-solità i Plegamans, 
superant, així, al Telecable HC, 
l’equip asturià que també havia 
anunciat la seva intenció de ser la 
seu d’aquesta final.

Quatre equips catalans, Generali HC Palau, CP Voltregà Stern Motor, CP Manlleu i Cerdanyola 
HC; un equip asturià, Telecable HC —tots de l’OK Lliga F—; juntament amb 3 equips portuguesos, 
Benfica, Stuart i CACO; seran els clubs que disputaran aquesta final a 8.

La final a 8 de la Copa de la Lliga Femenina l’organitzarà l'HC Palau
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+34 607 753 459
info@jpsdisseny.cat

Grafisme & Comunicació

WWW.JPSDISSENY.CAT

Necessites una pàgina WEB

per al teu negoci? Ara, a partir de 399 €

Vols també PUJAR
continguts ràpidament?

Ara, a partir de 839 €

Tornen les competicions de Lluita amb èxit per als competidors locals

Mentre que Liam Arjona i Julio Arteaga guanyen el Campionat 
de Catalunya de Combat Sambo, Jazmín Arjona aconsegueix 
l’or al Campionat de Catalunya de Grappling Gi.

Campionat de Catalunya de Combat Sambo
El passat dissabte, 20 de març, es va celebrar el Campionat 
Autonòmic de Combat Sambo al Complex Esportiu de Lluita 
Olímpica «La Mina», a Sant Adrià de Besòs. Els dos competidors 
palauencs, Liam Arjona i Julio Arteaga, van aconseguir alçar-
se al més alt de les seves categories, 71 Kg 79 Kg Sènior 
respectivament, proclamant-se Campions de Catalunya.

El Combat Sambo és un art marcial híbrid d’origen rus que existia 
molt abans que les arts marcials mixtes —MMA—. Té, gairebé, 
qualsevol moviment imaginable, ja que engloba tècniques de 
totes les distàncies de combat: cop amb punys, colzes, genolls, 
cames i cos a cos; enderrocs, projeccions, estrangulacions, 
luxacions i tot tipus de submissions.

Totes les lluites les van guanyar de forma espectacular abans 
del temps límit, demostrant que estan al màxim nivell i fent 
els combats més espectaculars del Campionat. Els lluitadors 
de Palau van competir amb llicència del Club Combat Sambo 
Vallès de Granollers, que porta diversos anys sent Campió de 

Catalunya i d’Espanya, havent aconseguit ja en aquest 2021 
ser el millor Club de Catalunya. Ara comencen a preparar el 
Campionat d’Espanya, que es disputarà a Madrid el proper 2 de 
maig.

A més dels competidors palauencs, també van pujar al podi 
amb medalles Gregory Rosado, Daniel Girol, Nika Chakvetadze, 
Santiago Prados, Aram Papiam i Mariona Om; amb un gran 
treball dels entrenadors Roberto Núñez i Jordi Vázquez.

Campionat de Catalunya de Grappling Gi
El mateix dissabte i al mateix Complex Esportiu del Besòs, 
es va realitzar la Primera Competició de l’any de la Federació 
Catalana de Lluita i Disciplines Associades, en les modalitats de 
Grappling Gi/No Gi. «United World Wrestling» —UWW— defineix 
Grappling com un estil de lluita, a mig camí entre el Brazilian Jiu 
Jitsu —BJ— i la Lluita, que consisteix en aconseguir el control de 
l’oponent i en forçar l’adversari reconèixer que no pot deixar-se 
anar d’una tècnica sense lesionar-se.

Jazmín Arjona, l nostra lluitadora local, va aconseguir la fita que 
s’havia posat de guanyar la Medalla d’Or en aquesta primera cita 
de la temporada, en la modalitat de Gi, és a dir, amb quimono. 
També va competir en la modalitat No Gi, o sense quimono, on 
va aconseguir la Medalla de Plata.

En les lluites, Jazmín va dominar totalment les seves 
contrincants en la lluita de peu. Tot i així, va guanyar per 
finalització de turmell tres de les seves lluites. Va lluitar amb 
llicència de Club Combat Sambo Vallès de Granollers, que va 
quedar 4t en aquest campionat per Clubs. Ara li queda ser 
seleccionada com a representant de Catalunya de Grappling Gi 
en el Campionat d’Espanya.

Cal destacar la gran actuació de Maximiliano Esteban Ochocki, 
que va ser el representant d’aquest club, que va guanyar la 
Medalla d’Or en les dues disciplines, competint en 62 Kg masculí, 
una de les categories més dures de la competició. També van 
pujar al podi del nostre Club, Iu Cortès, Nika Chakvetadze, Ruben 
Mendoza i Mariona Om. Gran treball a les cantonades del tapís 
dels entrenadors Manel Murez i David Soriano.

 Els podis dels Campionats Combat Sambo i de Grapping Gia
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A la secció «opinió», els textos, els quals agraïm per endavant, hauran d’arribar picats, enviats per mail i hauran de tenir una extensió màxima de 15 línies. És 
imprescindible que arribin signats amb nom, cognoms, direcció i telèfon. No publicarem escrits que estiguin signats amb pseudònim o inicials.
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 Revista L’Alzina

Les opinions expressades a les cartes d’opinió i a la publicitat 
corresponen exclusivament al criteri i a la responsabilitat dels autors
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J. Beatobe [centre] - C/ Anselm Clavé, 1 - T. 94 864 80 47

A. Fallone [Can Cortès] - C/ Camí Reial, 54 - T. 93 864 00 46

L. Lacorzana [Sagrera] - C/ Sagrera, 4 - T. 93 864 98 30

N. Muntada [Pavelló] - C/ Secretari Gil, 21 - T. 93 864 96 80

D. Lagarda [Av. Catalunya] - Av. Catalunya, 138 - T. 93 864 48 96

Farmàcies de guàrdia

Ambulàncies 
[TSC]
Ajuntament
Jutjat de Pau
Mossos d’esquadra 
[Santa Perpètua]
Mossos Trànsit 
Protecció civil / Policia
Aigües Cassa
Autobusos Sagalès
Biblioteca municipal
Bombers Generalitat
CAP Palau
[Consulta mèdica]
CAP Santa Perpetua
[urgències mèdiques]
Camp de futbol 
Cementiri municipal
Cementiri Parroquia
Creu Roja [Caldes]
Deixalleria Municipal

Escoles
Escola bressol El Sol
Escola bressol Patufet
Escola Marinada
Escola Mpal. Adults
Escola Mpal. Música
CEIP Can Cladellas
CEIP Can Periquet
CEIP Palau 
CEIP Folch i Torres
IES Can Periquet
IES Marinada
IES R. Casas i Carbó

Farmàcies
J. Beatobe [centre]
M. Pelegrí [Can Cortès]
L. Lacorzana [Sagrera]
N. Muntada [Pavelló]
D. Lagarda [Av. Catalunya]

Taxi Caparròs
Radio Taxi
[Palau-Mollet]

061
93 864 80 56
93 864 56 63

93 581 77 00
088 
93 864 96 96
93 715 57 00
93 593 13 00
93 864 41 77
085
93 864 98 98
93 728 44 44

93 560 06 11
93 864 90 07
93 864 80 56
93 864 82 00
93 865 35 35
93 864 37 89

93 864 96 74
93 864 58 53
93 864 88 53
93 864 04 90
93 864 98 32
93 864 47 10
93 864 35 29
93 864 51 59
93 864 88 85
93 864 35 29
93 864 98 92
93 864 95 95

94 864 80 47
93 864 00 46
93 864 98 30 
93 864 96 80
93 864 48 96 
617 378 035
93 864 90 35 
93 593 74 01

dl dm dc dj dv ds dg

1 2 3 4

5 6 7 8 9 10 11

12 13 14 15 16 17 18

19 20 21 22 23 24 25

26 27 28 29 30

dl dm dc dj dv ds dg

1 2

3 4 5 6 7 8 9

10 11 12 13 14 15 16

17 18 19 20 21 22 23
24

31 25 26 27 28 29 30

abril maig

El Sudoku del mes

5 3 9
9 6 5

6 2 9 7
2 8 1 6

9 3 7
7 1 9 2 8

1
9 2 8

8 7 4 3 9

5 6 2 9
8 6 1
9 2 3

1 6
3 9 6 7

4 9 5 2
7 8 3

4 7 5
2 6 9 1

#236A [fàcil] #236B [difícil] solucions

9 1 8 5 4 2 6 3 7
7 4 3 8 6 1 2 5 9
6 2 5 7 3 9 1 4 8
3 7 9 2 1 8 4 6 5
1 5 4 6 7 3 8 9 2
2 8 6 9 5 4 7 1 3
5 9 1 4 2 7 3 8 6
8 3 7 1 9 6 5 2 4
4 6 2 3 8 5 9 7 1

1 8 9 7 5 3 4 2 6
3 5 4 2 6 9 1 8 7
6 2 7 1 8 4 3 9 5
2 7 6 8 4 5 9 1 3
4 9 5 3 1 7 8 6 2
8 1 3 9 2 6 5 7 4
7 3 2 5 9 8 6 4 1
9 4 1 6 3 2 7 5 8
5 6 8 4 7 1 2 3 9

#235A

#235B

Si l’obres amb Acrobat Reader®, podràs omplir-lo al mòbil



31abril #236 + notícies...

Més notícies publicades al portal web no incloses en aquesta revista

Cita prèvia per a la renovació del DNI al web de l'Ajuntament

L'Ajuntament instal·la senyalitzacions de presència de senglars

09•04•2021

02•04•2021

Ampliació del termini de presentació de les obres dels Premis de Prosa i Poesia 
Sant Jordi 2021

02•04•2021

Anuncis Classificats Gratuïts

COMPRO discos de vinilo. Paso por 
domicilio. JOAN. 610 432 869

BUSCO FEINA per tenir cura de al 
gent gran, de neteja o d’atenció al 
client. Experiència i disponibilitat 
immediata. Interna o externa. 
NOHEMY. 698 361 453

SEÑORA para cuidar personas 
mayores como externa, con 
experiencia. ÁNGELES. 633 197 902

NECESITO trabajar en tareas de 
limpieza o cuidado de personas 
mayores. AMPARO. 631 064 354

VECINA DE PALAU se ofrece para 
el cuidado de niños y personas 
mayores. SRA. MARÍA. 617 707 837

SE OFRECE señora para el cuidado 
de personas mayores. Con 
experiencia. Externa o interna. 
MARIANA. 688 406 909

SE OFRECE chico para trabajos de 
granja y asistencia de chófer los 
fines de semana. VÍCTOR MANUEL. 
671 303 838

N O T A  D E  L’ E D I T O R

Recordem als nostres lectors que les opinions expressades 
a les seccions de publicitat i cartes al director corresponen 

exclusivament al criteri i resposabilitat dels autors.

Si vols publicar un ANUNCI CLASSIFICAT, envia un WhatsApp al
telèfon 607 753 459, o directament al web de L’Alzina:
alzinapalau.cat/publicar-anunci/

https://www.alzinapalau.cat/publicar-anunci/
https://www.alzinapalau.cat/publicar-anunci/
https://www.alzinapalau.cat/noticia/serveis/cita-previa-per-a-la-renovacio-del-dni-1686/
https://www.alzinapalau.cat/noticia/societat/senyalitzacions-de-presencia-de-senglars-a-psip-1682/
https://www.alzinapalau.cat/noticia/cultura/premis-de-prosa-i-poesia-sant-jordi-2021-ampliacio-convocatoria-1681/
https://www.alzinapalau.cat/noticia/serveis/cita-previa-per-a-la-renovacio-del-dni-1686/
https://www.alzinapalau.cat/noticia/societat/senyalitzacions-de-presencia-de-senglars-a-psip-1682/
https://www.alzinapalau.cat/noticia/cultura/premis-de-prosa-i-poesia-sant-jordi-2021-ampliacio-convocatoria-1681/


Complex residencial on podràs gaudir de la pau i 
tranquilitat com a casa.

Àmplies instal·lacions amb tots els serveis asistencials 
i domèstics i amb una àmplia i moderna terrassa.

Palacent Centre Assistencial
Centre sanitari mèdic que possa a disposició 
dels seus usuaris els serveis de:

• Oftalmologia

• Cardiologia

• Obstetrícia

• Odontologia

• Cirurgia

• Psicologia

• Traumatologia

• Rehabilitació

Av. Catalunya, 264-266 - 08184 Palau-solità i Plegamans (Barcelona)
T. 931 479 000 - F. 931 479 002

info@residencialpalau.com - www.residencialpalau.com
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